

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十五卷 第四期
中華民國一〇二年十二月

Vol.45 No.4
December 2013

目 錄

Content

- 非線性瞬時移動邊界模式之研究.....陳彥錡、張志華、謝平城 791
Study on the numerical model with nonlinear and transient moving boundary.....Chen, Yan-Chi, Chih-Hua Chang and Ping-Cheng Hsieh
- 山坡地土地可利用限度分類模式-以南投縣信義鄉豐丘段為例.....翁志成、王兆文、 803
許靖男、沈哲緯、鍾佩蓉
Classification mode of Slopeland Utilization Limitations - take Fengchiu section of Sinyi Township of Nantou County.....Weng, Chih-Cheng, Chao-Wen Wang, Ching-Nan Hsu, Che-Wei Shen and Pei-Jung Chung
- 因應氣候變遷雪霸圈谷融雪對七家灣溪流量之影響.....簡俊豪、林政侑、林昭遠 815
Snowmelt of Shei-Pa cirque on the discharge of Chechawan creek in response to climate change.....Jian, Jiun-hau, Cheng-Yu Lin and Chao-Yuan Lin
- 山坡地水土保持工程構造物景觀美質評估.....林煥鈞、彭思顯、陳樹群 831
Scenic Beauty Estimation of Soil and Water Conservation Engineering Constructions on the Slopeland.....Lin, Huan-Chun, Szu-Hsien Peng and Su-Chin Chen
- 臺中市公園綠地闢建順序評估指標建立之研究.....張集豪、林信輝 847
A Study on the Evaluation Framework of Taichung City Parks Development Order.....Chang, Chi-Hao and Shin-Hwei Lin
- 陳有蘭溪流域公路邊坡崩塌潛勢分析.....張光宗、翁秉瑞、林昭遠、楊明德 859
A study on slope failure susceptibility along the mountain route in the catchment of Chenyulan Creek.....Chang, Kuang-Tsung, Ping-Jui Weng, Chao-Yuan Lin and Ming-Der Yang
- 莫拉克颱風災害後臺東縣沿海地區災害治理策略探討.....陳文福、顏廣智、 871
王冬成、陳俞瑾
Strategy Study on Watershed Conservation Management Planning after Typhoon Morakot Disasters at Taitung Coastal Watersheds.....Chen, Wen-Fu, Kuang-Chih Yen, Tung-Cheng Wang and Yu-Chin Chen